



MUNICIPALITÉ DE NEW CARLISLE

AVIS DE PROMULGATION

AVIS PUBLIC est par la présente donné que le Conseil de la Municipalité de New Carlisle a, à sa séance ordinaire tenue le 6 novembre 2023, adopté le règlement suivant :

- **Règlement 2023-439** abrogeant et remplaçant le règlement 2022-412 et intitulé « Traitement des élus de la municipalité de New Carlisle »

AVIS PUBLIC est également donné que

- ce règlement est déposé au bureau de la directeur général greffier-trésorier où toute personne intéressée peut en prendre connaissance durant les heures d'ouverture du bureau municipal.
- ce règlement est entré en vigueur conformément à la Loi.

DONNÉ À NEW CARLISLE
Ce 13 novembre 2023

NOTICE OF PROMULGATION

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Council of the Municipality of New Carlisle, at a regular sitting held November 6th, 2023 has adopted the following by-law :

- **By-law 2023-439** repealing and replacing By-law 2022-412 entitled "Treatment of elected officials of the Municipality of New Carlisle

PUBLIC NOTICE is also given that

- This By-law is kept at the office of the Director General Secretary-Treasurer and is available for consultation by any interested party, during normal business hours.
- This by-law came into effect pursuant to the Law.

GIVEN AT NEW CARLISLE
This 13th day of November 2023

Denise Dallain, g.m.a.
Directeur general secrétaire-trésorier / Director General & Secretary-Treasurer